
 

「全心傳電」2021 年度計劃受惠人士 (類別四) 

申請須知 
 

1. 受惠人士類別： 

類別四 

劏房住戶 

受惠人士必須符合以下所有條件： 

• 居住於環境惡劣的分間樓宇單位（劏房）有關分間樓宇單位的詳細定義，請參閱政府統計處《2016 年中期人口

統計 ── 主題性報告：居於分間樓宇單位人士》  

• 該單位為中電供電的樓宇 

• 該單位內沒有獨立的中電賬戶 

• 申請人須持有香港居民身份不少於一年，並在取得香港居民身份後，在香港共居住滿一年。只持有簽證或入境

事務處發出的擔保書（坊間一般稱為「行街紙」）均不符合資格 

*有關分間樓宇單位的詳細定義，請參閱政府統計處《2016 年中期人口統計 ── 主題性報告：居於分間樓宇單位人士》 

2. 申請細節：  

受惠人士必須由參與「全心傳電」的協作非政府機構提名，可參閱本計劃網站上參與「全心傳電」的協作非政府機構。 

 

3. 申請所需資料：  

• 受惠人香港身份證 

• 受惠人居住地址證明 (如適用) 

• 銀行戶口副本（必須清晰顯示完整的賬戶持有人姓名及銀行賬戶號碼） 

- 銀行存摺內頁副本，或 

- 月結單副本，或 

- 提款卡正面副本 

 

4. 申請程序： 

• 受惠人必須經由參與「全心傳電」的協作非政府機構提名及遞交申請 

• 所有名額已向各區的非政府機構分配，因此不接受跨區申請，受惠人士可聯絡當區協作非政府機構查詢名額情況 

• 由協作非政府機構核實受惠人士的資格，再由中電審批申請 

• 成功審批的受惠人可獲發年度一次性 600 港元電費資助 

 

5. 本計劃申請日期為： 

• 申請日期：由 2021 年 5 月 3 日至 2021 年 9 月 30 日 

• 預計發放資助日期：2021 年 12 月底或之前 

 

6. 注意事項： 

➢ 本計劃只接受已被認可的協作非政府機構處理及提名有關申請，該名單可參閱本計劃網站。 

➢ 中電僅授權給予已成為協作非政府機構處理有關申請，並沒有授權由名單以外的機構或第三方處理有關申請。 

➢ 由於涉及個人私隱資料， 中電恕不接納非授權機構遞交的申請。 

➢ 縱使成功遞交表格後受惠人仍然有機會因為名額爆滿而未能獲得資助。 

➢ 如使用本計劃的正本申請表，切勿自行篡改或新增任何資料到申請表上，否則該申請表將視為無效。 

➢ 所有申請均受條款和細則的約束 

 

 

了解詳情 

網站：powerconnect.clp.com.hk 電郵：powerconnect@clp.com.hk   查詢熱線：2678 0372 

https://www.bycensus2016.gov.hk/data/16BC_SDU_report.pdf
https://www.bycensus2016.gov.hk/data/16BC_SDU_report.pdf
https://powerconnect.clp.com.hk/zh/CLP-PowerConnect/Beneficiaries
https://powerconnect.clp.com.hk/zh/CLP-PowerConnect/Beneficiaries
mailto:powerconnect@clp.com.hk


 

2021 POWER CONNECT 2021 BENEFICIARY (Category 4) 

APPLICATION GUIDANCE 

1. Beneficiary Category: 

2. Application Details: 

Beneficiary MUST be nominated by Power Connect partnered Non-Governmental Organisation (NGOs). Please refer to our website 

for Power Connect partnered NGOs list. 

3. Information required for application: 

• HK Identity card of beneficiary  

• Residential address of beneficiary (if applicable) 

• Copy of Bank Account information (Completed and legible Bank Account holder name and accurate Bank Account Number must be 

shown in the copy) 

- copy of Bank book; or 

- copy of Bank Statement/ E-statement; or 

- copy of ATM card 

4. Application Procedure: 

I. Beneficiary must be nominated by Power Connect partnered NGOs. 

II. All quota of application has been allocated to the designated non-government organization of all districts, and the application must 

not conduct cross-districts application. Interested persons may contact the NGOs for details. 

III. The eligibility of the applicants will be by the NGOs and their applications are then reviewed by CLP. 

IV.  A one-off subsidy of HK$600 per household will be distributed to successful applicant. 

5. Timetable: 

• Application period: 3 May 2021 to 30 September 2021 

• Expected date of payment: By 31 December 2021 

6. Points to note：  

➢ "Power Connect Programme" just accept our partnered NGOs to process and nominate beneficiary’s application. Please refer to our 

website  for the NGOs list. 

➢ CLP must not accept application submitted by unauthorized organization since the application involve in the provisions of the Personal 

Data (Privacy) Ordinance, and any other data protection law as applicable. 

➢ All applications must be submitted by Power Connect partnered NGOs within the application period. Individual applications are not 

accepted.  

➢ Due to limited quota, applicants who have submitted their applications are not guaranteed to be given the subsidy.  

➢ Do not tamper and insert any information in the application form, else that application form shall be deemed void. 

➢ All applications are subject to terms and conditions.  

 

 

 

Learn More 

Website：powerconnect.clp.com.hk                    Email：powerconnect@clp.com.hk               Enquiry Hotline：2678 0372 

Category 4 

Subdivided Units Household 

The applicant must fulfil ALL conditions below:  

• living in a subdivided unit* in adverse conditions (Subdivided Units Household) For the detailed definition of Subdivided Units, 

please refer to “2016 Population By-census Thematic Report: Persons Living in Subdivided Units” published by the Census and 

Statistics Department.” 

• the subdivided unit is located in a building with CLP electricity supply 

• no individual CLP electricity account is created for the subdivided unit 

• be a Hong Kong resident for not less than one year; and have resided in Hong Kong for at least one year since acquiring the Hong 

Kong resident status. Those holding visas or recognizance forms issued by the Immigration Department are not eligible. 

*For the detailed definition of Subdivided Units, please refer to "2016 Population By-census Thematic Report: Persons Living in Subdivided 

Units" published by the Census and Statistics Department.  

https://powerconnect.clp.com.hk/en/CLP-PowerConnect/Beneficiaries
https://powerconnect.clp.com.hk/en/CLP-PowerConnect/Beneficiaries
mailto:powerconnect@clp.com.hk
https://www.bycensus2016.gov.hk/data/16BC_SDU_report.pdf
https://www.bycensus2016.gov.hk/data/16BC_SDU_report.pdf

